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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 10. 

 

2024.gada 2. jūlijs.   

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja:   komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne.  

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone.   

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Indra Priede.  

 

Pašvaldības darbinieki – Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, īpašumu 

speciāliste Liesma Gorelova.  

 

Darba kārtība 

 

1. Komitejas atzinums - Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai  (A.D.);  

2. Komitejas atzinums - Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (V.T.);  

3. PIEBALSOJAMAIS - Komitejas atzinums - Par nekustamo īpašumu Mežvidu ielā 17, 

Baldonē, Ķekavas novadā.  

 

 

 

Viktorija Baire atklāj komitejas sēdi.  

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire.  Informē, ka darba kārtībā ir divi izskatāmie jautājumi un 

viens piebalsojamais jautājums.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  V. Baire aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par Mežvidu ielu 17, Baldonē, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  
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V. Baire aicina apstiprināt darba kārtību balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 2. jūlija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Komitejas atzinums - Par īres līguma pagarināšanu privātpersonai  (A.D.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:30) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. Pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas par īres 

līguma pagarināšanu Krasta ielā, Baldonē.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  V. Baire aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Pagarināt līguma termiņu uz 2 gadiem, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  
 

 

 

 

2. Komitejas atzinums - Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (V.T.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:04:50) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova.  Pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu pagarināt īres līgumu Jaunatnes ielā, Baložos.  

 

Jautājumu atbilžu sadalā izsakās Viktorija Baire, Liesma Gorelova, Inese Jēkabsone.  

 

Debatē Inese Jēkabsone.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  V. Baire aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Atbalstīt dzīvojamās platības izīrēšanu uz 2 gadiem, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 



 

 

3. Komitejas atzinums - Par nekustamo īpašumu Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:12:09) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ķekavas novada pašvaldība lūdza Labklājības ministriju 

paplašināt nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā, izmantošanas 

funkcijas – viesu izmitināšana, tajā skaitā ļaujot tās nodot nomā trešajām personām saimnieciskās 

darbības veikšanai, kā arī citām pašvaldības funkcijām. Ministrijas sniegtā atbilde bija negatīva.  

 

Jautājumu atbilžu sadalā izsakās Viktorija Baire, Tatjana Tihoņenko, Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone. 

 

Debatē Elīna Rasnace.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  V. Baire aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Uzsākt Ukrainas bēgļu pārvietošanu uz citām dzīvojamām telpām,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 
2. Priekšlikums no Viktorijas Baires -  

Organizēt oficiālu tikšanos ar LM pārstāvjiem, iekļaujot Sociālās lietu komitejas 

pārstāvjus,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 
Sēdi slēdz plkst.09:45 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)              Jana Skrējāne 
 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


